



**esil
sedi**

**EUROPEAN
SOCIETY OF
INTERNATIONAL
LAW**

TOGETHER

The European Society of International Law is a global, member-driven society, dedicated to fostering inquiry, discussion and innovation in international law, and promoting a greater understanding of the role of international law today.

La Société Européenne de Droit International est un acteur global, véritablement centré sur ses membres, dédié à la recherche, la discussion et l'innovation en droit international et à la promotion d'une meilleure compréhension du rôle du droit international.

ENSEMBLE

Who Can Join ESIL?

- **Individuals or institutions with an interest in international law.**
- **No restrictions based on nationality or qualifications.**
- **English and French are the official languages.**

Interest Groups

ESIL Interest Groups provide ESIL members with an opportunity for on-going interaction among colleagues with similar interests.

What Does ESIL Offer?

ESIL EVENTS

ESIL Annual Conference

Our flagship gathering of international law experts in Europe.

ESIL Research Forum

Our small and intensive format targeting young researchers.

ESIL Joint and Supported Events

Initiatives co-organised or endorsed by ESIL and partner institutions, built on shared goals to promote dialogue and exchange.

ESIL Lectures and Teaching Corner

Experts' insights on contemporary issues in international law and a platform for the exchange of educational resources.

ESIL PUBLICATIONS

ESIL Newsletter and Updates

Latest events and publications of the society.

ESIL Reflections

Current developments in International Law.

ESIL Series

Edited selection of papers from ESIL events.

ESIL PRIZES

ESIL Monograph and Collaborative Book Prizes

Annual awards for outstanding published works.

ESIL Early-Career Scholar Prize

Annual award for an excellent paper by an early-career scholar.

**INTERESTED
IN BECOMING A
MEMBER?
SCAN THE QR CODE**



SOUHAITEZ-VOUS DEVENIR MEMBRE? SCANNEZ LE CODE QR



Qui Peut Devenir Membre?

- Toute personne physique ou morale ayant un intérêt pour le droit international.
- Aucune restriction liée à la nationalité ou aux qualifications.
- Le français et l'anglais sont les langues officielles.

Groupes de Réflexion

Les groupes de réflexion de la SEDI offrent aux membres la possibilité d'interagir de façon continue entre collègues autour de thèmes choisis.

Que Propose La SEDI?

PUBLICATIONS SEDI

Newsletter et mises à jour de la SEDI

Récents événements et publications de la SEDI.

Réflexions de la SEDI

Développements récents en droit international.

Séries de la SEDI

Sélection éditée d'articles issus des événements de la SEDI.

PRIX SEDI

Prix SEDI de la Monographie et du Livre en Collaboration

Décerné chaque année à d'excellents ouvrages publiés.

Prix SEDI du Chercheur en Début de Carrière

Décerné à un excellent article d'un jeune chercheur.

ÉVÉNEMENTS SEDI

Conférence annuelle de la SEDI

Le principal rendez-vous des expertes de droit international en Europe.

Forum de Recherche de la SEDI

Une conférence plus intime s'adressant aux jeunes chercheurs.

Conjoints de la SEDI et parrainage

Initiatives coorganisées ou soutenues par la SEDI et ses institutions partenaires, fondées sur des objectifs communs visant à promouvoir le dialogue et les échanges.

Conférences et Espace Enseignement de la SEDI

Perspectives d'experts sur les enjeux contemporains du droit international et une plateforme d'échange de ressources pédagogiques.

“ ESIL is an important organisation that offers an incredible array of resources – from the annual conferences to ESIL Publications to all the Interest Groups. ESIL events allow us to keep in touch with colleagues from all over the world and to stay abreast of current developments in international law.”

“ La SEDI est une société importante qui offre une variété de ressources – les conférences annuelles, les publications, et les groupes de réflexion. Les événements nous permettent de garder le contact avec nos collègues internationaux et de rester au courant des derniers développements importants en droit international.”

JOIN US

www.esil-sedi.eu

3,000+ members from more than 100 countries have joined ESIL since 2004.

- Regular Member
- Student Member
- Retired Member
- 5 Year Member
- Lifetime Member
- Institutional Member

Plus de 3 000 membres provenant de plus de 100 pays ont rejoint l'ESIL depuis 2004.

REJOIGNEZ-NOUS

ESIL Secretariat
Academy of European Law
European University Institute
Email: esil.secretariat@eui.eu



Villa Salviati
Via Bolognese 156
50139 Firenze
Italy